
Zápis č. 10 ze zasedání zastupitelstva obce Rakousy konaného dne 

30. 10. 2024 

 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:14 hod 

Zasedání bylo ukončeno ve 18:40 hod 

Přítomno 7 zastupitelů- viz prezenční listina 

Zasedání přítomni 2 hosté 

 

1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

 
Starostka Marta Franzová (dále jen „předsedající") zahájila zasedání konstatováním, že oznámení o  konání 

zasedání s programem bylo vyvěšeno  dne  23.  10.  2024 na úřední desce  v  elektronické  i listinné  

podobě.  Zasedání zastupitelstva bylo  svoláno  v  souladu  s  příslušným  ustanovením   zákona    o obcích 

a  včas.  Podle prezenční listiny  bylo  přítomno  6 a poté 7  zastupitelů. Zasedání zastupitelstva tedy  bylo 

usnášení schopné.  

Předsedající navrhl jako zapisovatele Kláru Brožovou a ověřovatele Karla Maříka a Karolínu Chmelíkovou. 

Jiné návrhy předneseny nebyly. 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Při hlasování byl všemi hlasy přítomných zastupitelů určen jako zapisovatel Klára Brožová a ověřovatelé 

Karel Mařík a Karolína Chmelíková. 

Celý program zní: 

1. Zahájení, schválení programu, stanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Smlouva o zřízení služebnosti 

3. Rozpočtové opatření č.4/2024 

4. stránky obce 

5. dopravní značení 

6. Ostatní - 

7. Diskuze 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 97: OZ schvaluje program a zapisovatele Kláru Brožovou, 

ověřovatele Karla Maříka a Karolínu Chmelíkovou. 



2. Smlouva o zřízení služebnosti 

 
Důvodová zpráva: jedná se o smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti, v tělese komunikace 

od křižovatky u Lebedů do Hutmutu, pro výkopové práce podél silnice. Tento pozemek je v majetku silnic 

Libereckého kraje, tedy se jedná o služebnost s Libereckým krajem. Pokud by tato smlouva nebyla 

uzavřena, nebyla by možnost vedení uložit do země. Tento kabel pro veřejné osvětlení, nemůže být 

nadále součástí vedených kabelů ČEZ Distribuce. Úplata za věcné břemeno je za 81 917,- Kč 

(jednorázově).  

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 

Usnesení č. 98: OZ souhlasí o smlouvě o zřízení služebnosti a zaplacení 81 917- Kč. 

 

3. Rozpočtové opatření č.4/2024 

 
Důvodová zpráva: Účetní obce přednesla rozpočtové opatření č.4/2024. Navýšení rozpočtu  

o 96 000,- Kč. Není bráno ze zůstatku, ale z navýšení daní, úroků, nájemného. Přidáno je tedy na mzdy 

1.000, - Kč, hřbitov 10.000, -Kč a 85.000, -Kč rezerva na smlouvu o služebnosti. 

 

Hlasování: Pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 
Usnesení č. 99: OZ souhlasí s rozpočtovým opatřením č.4/2024. 

 
 

4. Stránky obce 

 
Důvodová zpráva: firma Galileo Corporation s.r.o. předložili nabídku na výrobu webových stránek obce za 

30.000, - Kč. OZ se shodlo, že z důvodu velmi nízké návštěvnosti stránek se webové stránky prozatím 

nebudou upravovat. 

 

5. Dopravní značení 

 
Důvodová zpráva: Karel Mařík projednával změnu dopravního značení v obci Rakousy s dopravním 

inspektorátem v Semilech a informoval ZO. Doporučili nám sundat zákazy vjezdu. Nahoru nad hřbitov umístit 

dej přednost v jízdě (na sloup veřejného osvětlení) a označit hlavní silnici před zatáčkou. Obytnou zónu nelze 

umístit. Průjezd zakázán byl též nedoporučen a ke stopce ke sjezdu z železničního mostu se vyjádřili, že 

cyklista při najíždění na veřejnou komunikaci, je povinen zastavit a dát přednost v jízdě, žádnou značku nám 

tam tedy nepovolí. Už teď, se navíc nachází značka, cyklisto sesedni z kola (příkazová značka). 

Dále omezení rychlosti na 30 či 20 km/h, není zcela jednoduché, jelikož obec musí mít dopravní plán 

obslužnosti obce. Tato cena se blíží k milionu. OZ hlasuje, zda ponechat dopravní značení (zákaz vjezdu) 

nebo, zda sundat zákazy vjezdu a situaci řešit jinými značkami. 

Návrh zakoupení zrcadla ke zbrojnici – prošetří Hynek Matzke, pořízení Marta Franzová. 

Žádost o zakoupení bedny s posypem na zimu pro cestu ke hřbitovu – zakoupí Marta Franzová. 

 

Hlasování: Pro 1, proti 6, zdržel se 0 

Usnesení č. 100: OZ odsouhlasilo, že ponechá aktuální dopravní značení. 



 

6. Ostatní 

 
Důvodová zpráva:  

- p. Kunetka předložil cenový návrh na kompletní opravu křížku + podstavce . Do příštího zastupitelstva 

promyslí OZ cenový návrh. Starostka projedná s majiteli pozemku další náležitosti pro případné umístění, až 

poté budou projednány detaily. 

- Starostka obce obdržela dopis, s kterým seznámila zastupitelstvo. Většina bodů je už zodpovězeno v zápisu 

č.4. V případě jakýkoli dalších připomínek, zastupitelstvo obce přivítá každého občana na zasedání obecního 

zastupitelstva, tak aby mohlo být vše detailněji prodiskutováno. 

- Pochvala Zdeňka Kvapila za starost o vzhled hřbitova.  

- Dále prosíme, aby majitelé hrobů udržovali kolem svých hrobů pořádek. 

- Dotaz Karolíny Chmelíkové na stínítka na dvě světla u hřbitova, z důvodů přímého svícení do domu. OZ se 

vyjádřilo, že bude zařízeno naklopení světla, popřípadě pořízení stínítek.  

- Renovace hřiště u obecního úřadu – Klára Brožová a Karel Mařík zjistí možnosti. 

 

 

7. Diskuze 

 
Důvodová zpráva: bez diskuze, vše projednáno v bodě 6. 

 

 

 

 

 

 
………………………… ………………………….. 
    Karel Mařík         Karolína Chmelíková 
       ověřovatel    ověřovatel 
 
 

………….………………….. …………………………. 

Marta Franzová Klára Brožová 

starostka obce zapisovatel 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 



 
 

USNESENÍ 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE RAKOUSY 

konaného dne 30.10.2024 

  

 

Usnesení č. 97: OZ schvaluje program a zapisovatele Kláru Brožovou, 

ověřovatele Karla Maříka a Karolínu Chmelíkovou. 

 

Usnesení č. 98: OZ souhlasí o smlouvě o zřízení služebnosti a zaplacení 81 917- Kč. 

 

Usnesení č. 99: OZ souhlasí s rozpočtovým opatřením č.4/2024. 

 

Usnesení č. 100: OZ odsouhlasilo, že ponechá aktuální dopravní značení. 

 

 

V Rakousích 30.10. 2024 
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